
 

 

   

 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde  

Aan: College van B&W  

Van: Sonja Paauw en Sander van Dijk (D66); Eildert Noorda (GroenLinks), Mart oude 

Egbrink en Herman Sieben (PvdA) 

Datum: 24 juli 2019 

Onderwerp: Het maaien van riet en de Kleine karekiet. 

 

Geacht college, 

In de Stentor van 20 juli (https://www.destentor.nl/zwolle/verbijstering-in-zwolle-gemaaid-riet-

nekt-kleine-karekiet-in-dit-

gebied~a3d8e69a/?utm_source=whatsapp&utm_medium=social&utm_campaign=socialshari

ng_web) lazen wij dat met het maaien van de rietkraag aan de Tinbergenlaan in Berkum de 

biotoop van de Kleine karekiet, die daar nog jongen in nesten heeft grote schade is 

aangedaan. In het artikel wordt ook gesteld dat ondanks eerdere melding bij de gemeente 

vier jaar terug de rietkraag nog jaarlijks, voor wat het de karekiet betreft, te vroeg gemaaid 

wordt.  

Zoals ook in de informatienota beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks over Maaibeleid 

in Zwolle van 25 juni 2019 te lezen is, heeft Zwolle een uitgebalanceerd maaiprogramma om 

de biodiversiteit ieder jaar weer te bevorderen. En zijn er veel plekken waar de ecologische 

waarden/biodiversiteit met maatwerk in het maaibeleid te versterken zijn.  

Dit brengt ons tot het u stellen van de volgende vragen; 

- Is het artikel ‘Verbijstering in Zwolle: ‘Gemaaid riet nekt kleine karekiet in dit gebied’ in de 

Stentor van 20 juli 2019 u bekend?  

- Is naar aanleiding van de in het artikel genoemde eerdere meldingen (2016) het maaibeleid 

op deze locatie aangepast; maatwerk verricht?  

- De gemeente lijkt voornemens te zijn dat nu wel/weer te doen; in het artikel stelt een 

woordvoerder van de gemeente dat Zwolle komende jaren de rietstrook verder wil laten 

groeien in de richting van het voetpad. 

Kunt u aangeven of deze wens al vanaf eerstvolgende maaibeurt in acht genomen wordt 

en of er een minimale breedte/dikte van de rietkraag gesteld wordt?  

- Deelt u onze mening dat de gemeente haar voordeel kan doen door kennis en expertise 

van inwoners en organisaties zoals de Milieuraad Zwolle te benutten door meldingen 

serieus te nemen en pro-actief visie/advies in te winnen? 

- Zo ja; hoe geeft u dat laatste vorm? 

- Op welke manier is het maaibeleid van de gemeente Zwolle vastgelegd en inzichtelijk voor 

burgers van Zwolle en controleerbaar door de gemeenteraad van Zwolle? 
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